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SKOLEBESTYRELSEN 
Maglebjergskolen 

 

Torsdag d. 12. december 2019, kl. 17-19 

Husk vi bringer en ret med til vores fælles julefrokost! 
 

 

Deltagere: Maria, Line, Linda, Signe, Tommy, Mette, Merethe, Birgitte, Mia, Kim  
 

Afbud: Signe 

 

B = Beslutning O = Orientering D = Drøftelse 

 

1.  Godkendelse af dagsorden (B) 

 

Godkendt, med fejl og mangler 

2.  Kommentarer til referat fra d. 

1/10 19 (B) 

(1 bilag) 

 

Der er udfordring i hvor referaterne skal ligge, med 

hjemmesiden der bliver lukket, der er en hjemmeside i 

forbindelse med AULA. 

Næste bestyrelsesmøde tager vi kostpolitik op. 

3.  Meddelelser fra: (O) 

a. Formanden  

b. Ledelsen 

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Andre 

 

a) Der er en forældre der ynder, at skrive lidt 

aggressivt på FB (forældre til Maglebjergskolen)) 

om kørsel, det skaber dårlig stemning, skolen er 

bekendt med situationen, og har forståelse for de 

frustrationer der ligger til grund. Vi kan som skole 

ikke blande os i hvad forældre skriver på FB. 

b) Der er en del sygdom, det skyldes bl.a. også at der 

kommer syge børn i skole. Rengøring bliver på 

daginstitutionsniveau, kommer 1½ time midt på 

dagen og ordner toiletter. Vi skriver til alle 

forældre og beder dem være opmærksom på deres 

sygebørn ikke kommer i skole. 

c) Pædagogerne: Jul i klaserne, A afdelingen har haft 

julefrokost, B afdelingen har haft juleklip, der har 

være bedsteforældredag i nogle af klassene, vi skal 

afholde ungdomsfest sammen med de andre 

specialskoler, det skal være en temafest med et 

70´er tema, det er valgt da Allerød Kommune 

opstod som kommune i 1970 og kommunen 2020 

har 50 års jubilæum. Der er blevet etableret et 

fælles bibliotek om socialfag for alle grupperne. 

Lærerene: Juleklip, julefrokost, mandag er der 

fællessang i aula. Måske skal bedsteforældredag 

kun være i de små klasser. Der har være julefest 

med nissen ”Sprælle”, der har været 

hockeystævne, vi skal holde det på vores skole 
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næste gang. På onsdag skal vi til julegudstjeneste i 

Lynge kirke. Det er en travl periode, der har været 

ekstremt mange syge. Vi har brugt meget energi på 

at sætte os ind i brugen AULA.  

d) Elevråd har ikke holdt møde siden sidste 

bestyrelsesmøde. 

 

4.  Budgetopfølgning (O) 

 

Opjusteret vores budget, men ikke på alle parameter, vi er 

nu 71 elever, vi kommer ud med underskud på ca. 

500.000, skyldes at vi fik ansat for meget personaler i 

sommer 1 lærer og 5 pædagoger. 2 elever er skrevet ud, 

men 5 børn er skrevet ind, svært at lave budget på. 

Forvaltningen vil rigtig gerne blive bedre til at understøtte 

skolerne ift. økonomi og budgetlægning. Der er mange 

der gerne vil have børn ind på skolen, en positiv 

udfordring. Bruttoliste på 9 børn til sommer som er 

skolestartere, stort set alle er A børn.  

På næste møde ser vi på det udmeldte budget. 

 

5.  Skolebestyrelsens årsplan 

2019-20 (D+B) (1 bilag) (fast 

punkt) 

 

Næstegang: 

Kostpolitik, det kommende budget, princippet endeligt 

6.  Vi skal arbejde videre med 

principperne for Skole-

/hjemsamarbejde og 

Kommunikation 

Vi tager udgangspunkt i Lindas 

to forslag, se bilag. Ledelsens 

evt. kommentarer følger senere 

fredag. (D+B) (2 bilag) 

 

Vi kvalificerede sammenskrivningen af de to principper til 

et fra ledelsen. Ledelsen skriver ændringsforslag ind og 

sender det til gennemlæsning inden næste møde. 

 

7.  Evt. 

 

Der er ved at blive bygget miljøstation, vi skal til at 

affaldssortere.  

 

 

 

Linda Helene Løvenhøj   Kim Rasmussen 

Formand                         Skoleleder 

 

 


